
Styremøte 18.10.21 

Sted: Klubbhuset til Sarpsborg PK utebane 

Til stede: Knut, Jan-Ove, Hilde, Rina, Rachelle, Marianne og Belinda 

Meldt forfall: Erik, Emil, Anders, og Herman 

Referent: Belinda 

 

1. Godkjenning av referat fra siste styremøte 

- Godkjent, ingen bemerkninger 

-  

2. Oppfølgingsaker 

a) Mangler medlem og vara i komitéen 

- Alle går i tenkeboksen og sender forslag på kandidater til Marianne.  Frist 1 nov. Vi bør ha 

en fra rifle siden 

b) Langtidsplan 

- Jan-Ove har ikke fått noe innspill.  

c) Skytteruke 

- Ikke skjedd så mye der, er sent på året og Norge har så vidt blitt åpnet etter korona.   

Skytteruken blir derfor til våren 

d) Kretssamling for alle utøvere på tvers av grenene 

-  Setter med dette også til våren 

e) Folkets Hus på Greåker 

- Det blir ikke noe av for Kretsen sin del.  De som i dag er på Folkets Hus, vill fortsette å 

være der og ha med andre inn på «spleisen» 

-  

3. Kompetansesamling for Para 

- Belinda fortalte kort om hvordan helga hadde vært og hadde laget en Power Point.  

 

4. Breddemidler 

- Søknadsfristen er 31.12.21  

- Søke om f.eks kretssamlinger, skytter uka, felles samlinger med mer.  

- Vi må tenke på hva ting vil koste, kretsen sender en samlet søknad som er elektronisk 

- Vi tenker på ting vi kan søke om og gir Jan-Ove forslag innen 1.11.21 

 

5. Økonomi 

- Her er alt bra. Alle klubber er fakturert. Det er kommet inn penger fra bingo 43078,- 

Vi ligger godt an i henhold til Budsjett. Vi har ikke kjøpt inn KM medaljer da vi har en del 

igjen. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

6. Tildeling av stipend, søknadsfristen var 15 sept. 

Fagkomiteene rifle og pistol har tidligere i år sendt ut påminnelse til lagene om stipend. 

- Det var kommet inn en søknad fra rifle. Marianne leste opp søknaden.  Det ble diskutert 

hva de skulle gjøre rundt denne.   

- Det ble enstemmig vedtatt å gi Aicha Rostad et stipend på kr 30.000, som skal gå til 

stevner i Norge og Utlandet.   

- Det var også enighet å ha en søkerunde 2 i år om stipend.  Søknadsfrist her blir 

20.11.2021. Marianne sender ut mail til alle klubbene.  Vi ser på de søknadene på neste 

styremøte 26.11.21 

- Marianne tok opp kriteriene for å få stipend som er til unge opp til 20 år. Det var enighet 

at kriterier for neste år skal endres.  Det bør også gjelde for senior som satser stort. Nye 

kriterier vil bli utarbeidet. 

- De som får stipend fra kretsen skal fra nå, vise til hva pengene går til. Det vil bli en 

oppfølging på det. 

 

7. Søknad om aktivitetsmidler 

- Marianne leser opp søknaden fra FK rifle. De søker om kr 21250,-  

- Dette er satsing på skyttersporten  

- Søknaden ble enstemmig godkjent 

- Jan-Ove etterlyser også oppfølging av hva pengene går/har gått til. FK rifle sender 

tilbakemelding på hva pengene har gått til og med deltagerliste/ antall 

 

8. Fagkomite Rifle, Pistol, Leirdue 

- Rifle: Ikke tilstede 

- Pistol: Det er fortsatt stille og rolig, men satser på KM. Det blir fler stevner framover. Det 

snakkes også om å lage større stevner og NM er vurdert sammen med riflesiden. 

- Leirdue: Ikke vært så mye stevner. Er noe i slutten på oktober.  18.11.21 skal de ha et FK 

møte og snakke om dommer kurs og ulike aktiviteter neste år. 

- Knut har lagt til Rachelle i skytter admin, hun kan nå godkjenne og planlegge stevner 

- Hun vil kontakte klubbene, slik at de kan samarbeide om stevner og de ikke krasjer i 

hverandre. 

 

9. EVT. 

- Den 5-7 november er det kretsleder samling i Lillestrøm. Marianne og Hilde møter her.   

- Kontrollkomitéer i lagene er usikre på hvilke oppgaver de har og hvilke retningslinjer som 

gjelder. De ønsker et kurs. Marianne tar tak i dette og kontakter Viken Idrettskrets. 

- Sosialt samvær ble tatt opp. Alle som var tilstede ønsker dette, og Jan Ove kunne ha det 

hjemme hos seg  

- Neste styremøte blir da 26.11.21 hos Jan Ove med sosialt samvær etterpå. 


